
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i RPF 

Tid: 26.11.2020 kl. 18.30 

Sted: Klubhuset 

Deltagere:  Bestyrelse (fraværende Michelle, Ann og Dan), sportschef og Ken Johannesson. Referent 

Claus. 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsordenen 

• Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 12.11.2020 

• Godkendt. 

3. Licensansøgning 2022/23 

a. Tilbagemeldinger fra trænere/holdansvarlige 

o De relativt få skriftlige og mundtlige tilbagemeldinger viser et ønske om at gå 

licensvejen for at have et tilbud til de bedste spillere, og at alternativet forventes at 

blive, at RPF ender som det tynde øl i ungdoms- og seniorrækkerne. 

Tilbagemeldingerne viser også, at der er forståelse for opgavens omfang, og den bør 

løses ved dedikerede frivillige og gerne i samarbejde med andre klubber med 

licenserfaring. 

b. Proces for det videre forløb 

o Ken har givet tilsagn om at være tovholder på arbejdet med: 

▪ At arrangere og holde oplæg på møde med trænere og holdledere, som 

forventes holdt d. 08. eller 10.12.2020 kl. 19.00 helst fysisk møde ellers virtuelt. 

Claus forsøger at booke auditoriet på Rådhuset. 

▪ At samle en arbejdsgruppe og revidere handleplanen for ansøgning og 

implementering. Herunder overvejelser om finansiering (sponsorer og 

kontingenter) og eksterne samarbejdspartnere. 

4. Proces ved ansættelse af ny sportschef 

• Som led i licensansøgningen har vi besluttet at gøre sportschefstillingen i overvejende grad 

fokuseret på det fodboldfaglige arbejde og i videst muligt omfang delegere de 



 
 

 
 

praktisk/administrative opgaver til de enkelte holdansvarlige. Der pågår i øjeblikket et arbejde 

med at beskrive håndteringen af sidstnævnte opgaver. 

• Vi udarbejder et stillingsopslag på ny sportschef baseret på seneste stillingsopslag, elementer 

fra Head og coaching-stillingsbeskrivelsen samt input fra Martin og DBU.  

5. Proces for samarbejde mellem trænere og årgange U16-DS 

• Principperne er i hovedtræk: 

o At vi skal øge oppetræning og planlægge med den. 

o At U16 og U18 skal træne sammen. 

o At 2-3 U18-spillere kan deltage i DS 1’s kampe, og at planlægning af kampene skal tage 

hensyn til det. 

o Martin beskriver i operationel form disse principper samt giver besked til forældre og 

medlemmer på U16 om træningen efter cheftræners fratræden. 

o Til sommer/næste sæson 21/22 vil 10-12 U18-spillere rykke op som senior og forstærke 

de to seniorhold, og 40-45 U13-spillere vil rykke op i ungdomsrækkerne.  

6. U13’s indstilling til U16-træner, når årgangen bliver U16 

• U13 ønsker at fortsætte deres velfungerende arbejde med årgangen, hvor de fortsat ønsker at 

være et frivilligt trænerteam de kommende år herunder uddanne og stille med egen U16-

cheftræner.  

• Bestyrelsen og sportschefen drøftede fordele og ulemper ved fortsat at have frivillige 

forældretrænere på ungdomsårgangene, og at det er imod princippet om ansatte trænere på 

disse årgange. Bestyrelsen besluttede at gøre forsøget, som foreslået af U13 og følge 

udviklingen herunder, om det vil fungere med forældretrænere. Claus giver besked til Jens 

Baungaard, U13. 

7. Betaling af licens til VEO (video) – oplæg fra Jacob Wiberg, U13 

• Godkendt, Claus giver besked til Jacob Wiberg. 

8. Pigeraketten 

• Den ønsker vi at deltage i. Efterfølgende talte Claus med Ann, som gerne vil være tovholder på 

pigeraketten. Søren har en del materiale fra tidligere pigeraketter. U8 og U9 kan måske 

fremover være ansvarlige for pigeraketten. 

9. Næste bestyrelsesmøde 



 
 

 
 

• 16.12.2020 kl. 18.30 i klubhuset. 

• Vi skal blandt andet forberede generalforsamlingen, drøfte kontingentstørrelse, klubhus og 

licensansøgning. 

10. Eventuelt 

• På grund af coronaen har det været svært at arrangere klubtrænerkurser. Vi aftalte, at Martin 

booker et C1-trænerkursus, og at Søren vil stå for det praktiske arrangement på dagen for 

kurset. 

CM/29.11.2020 


